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Aika: 16.09.2020, klo 18:00 

Paikka: Korian seurakuntatalo 

Paikalla:  

 

Ilkka Tirkkonen, puheenjohtaja 

Kirsi Hämäläinen   
Marja-Leena Heimonen 
Teemu Koistinen 
Pauliina Mikkola 
Timo Tanskanen 
Laura Vainio 

Kai Aalto 
Tiina Kaksonen 
Pirkko Kontkanen 
Reino Parkko 
Jenna Saari 
ja Heli Veripää 

  

Kokouksen avaus  

 

klo 18:00 

Käsiteltiin Korian kehittämishankkeita 

 

- ”Porras Kymijoen rantaan-hanke” Kirsi Hämäläinen jakoi ja esitteli hankeen. Keskusteltiin hankeen 

kustannuksista ja arvioitiin Kouvolan kuntoportaiden kustannuksista päätellen, että hankkeen 

kustannukset voisivat olla luokkaa 30 000€. Sovittiin, että Heli Veripää selvittää, voitaisiinko hanke 

saada mukaan ”Viherryttämis”-hankkeisiin, joihin voidaan hakea valtion rahoitusta. Todettiin, että 

hanke liittyy osaltaan Kymijoen rantojen hyödyntämiseen ja luo pohjan alueen jatkokehittämiselle. 

Jos hankkeelle saadaan kaupungin rahoitusta, on Korian Ponsi ja aluetoimikunta valmis hankkimaan 

myös paikallisten yritysten rahoitusta hankkeelle, jolla varmistetaan rahoituksen riittävyys. Tärkeää 

on saada hankeen rakennussuunnittelu käyntiin vielä tämän vuoden aikana, jotta se voidaan 

toteuttaa 2021 keväällä. 

 

Käsiteltiin Elimäen kehittämishankkeita 

 

- Pysäköintialue liikuntarajoitteellisille seurakuntakeskuksen kävelytien viereen: Ilkka Tirkkonen on 

tehnyt kaupungin palautejärjestelmän kautta kyselyn puisto-osastolle, josko sitä kautta saataisiin 

hanketta eteenpäin. 

- Laura Vainio on saanut yhteyden robottikerhon mahdolliseen vetäjään, joka on luvannut soittaa 

Lauralle lähiaikoina. Kun saadaan asiaan varmistus, tehdään Kuusankoski-Jaala aluetoimikunnan 

hanke-esityksen pohjalta vastaava hanke-esitys Elimäelle ja Korialle perustettavista lasten 

robotiikkakerhoista. Tavoitteena on, että tarvittavat tavarat hankittaisiin tänä vuonna ja kerhot 

aloittaisivat toimintansa vuoden 2021 alussa. 

Elimäen kirkonkylän yhteisötila -hanke 
 



Elimäen kirkonkylän yhteisötila-hankkeesta on pidetty ensimmäinen yhteiskokous alueen järjestöjen 

kanssa. Kokous teki esityksen kaupungille, että Puljua voitaisiin käyttää vuoden loppuun niin, että 

nuorisoseura vastaa tilan pyörittämisestä ja samaan aikaan luodaan yhdessä järjestöjen kanssa 

toimintamalliesitys kaupungille. Heli Veripää kertoi, että esitys on hyväksytty. Kaupungin 

hallitukseen ollaan viemässä esitys tilojen käytön ehdoista/kulujen kattamisesta linjauspyyntö, joka 

osaltaan antaisi toimintamallille raameja. 

 

Muut asiat 
 

Muita asioita ei ollut. 

 

Kokous päättyi  
 

klo 19:20 


